
Motion till Gotlands distriktets Bygdegårdförenings Distriktsstämma 3 april 2022  

Angående avgift för WiFi i Bygdegårdar  

När en bygdegård vill installera WiFi så uppstår ett problem om man anlitar Telia. De erbjuder halva 
priset för ideella organisationer, men de anser INTE att Bygdegårdar kan vara ideella föreningar utan 
klassar dem som ekonomiska föreningar, vilket ger en högre kostnad.  

Vi hemställer att Gotlands distrikt utreder frågan om det är möjligt att förhandla med Telia om 
anpassade priser för de Bygdegårdar som är ideella föreningar.  
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Distriktsstyrelsens yttrande över motionen 

Motionen tar upp ett ämne som berör ett antal bygdegårdar på Gotland. De flesta bygdegårdar är 
anslutna till socknens fiberförening (genom ett privat abonnemang) och betalar då samma 
abonnemangskostnad som övriga medlemmar oavsett om det är Telia eller någon annan 
tjänsteleverantör. Det finns många varianter på hur bygdegårdarna är anslutna till fibernäten.  

Men huvudfrågan här som vi ser det är huruvida bygdegårdsföreningen klassas som ideell förening 
eller ekonomisk förening/företag. Det varierar mellan privata aktörer hur de klassar ideella 
organisationer och hur de löser abonnemangskostnaden för föreningar. Det är upp till varje aktör hur 
de skriver avtal. Banker t ex klassar oss som företag och det finns många andra exempel.  

Motionären vill att Distriktet ska förhandla med Telia om priserna för de ideella bygdegårds-
föreningarna på Gotland. Det är ett alldeles för litet antal föreningar som berörs för att Telia eller 
andra aktörer skulle vara intresserade av att ge bygdegårdarna ett eget avtal. 

Ni skriver att det är andra ideella föreningar som får halva priset hos Telia. Vilka är det? Telia har inga 
avtal utöver privat eller förtagsabonnemang men erbjuder just nu ett rabatterat pris på företags-
abonnemangen. 

Det spelar alltså ingen roll om en förening klassas som ideell eller inte för Telia (och andra företag på 
andra fria marknader såsom banker), det blir ett företagsabonnemang i alla fall.  Distriktsstyrelsen är 
villig att vara behjälplig vid diskussioner med föreningarna, men anser inte att förhandling med Telia 
är möjlig i dagsläget. 

Distriktsstyrelsen föreslår stämman besluta: 

Att motionen ska anses besvarad. 


